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Geachte leden van de Raad,

In de “beantwoording vragen Begroting 2020 en nota van wijziging” van 25 oktober 2019 heb ik u, 
namens het college, de volgende toezegging gedaan: 

1. Het college hecht een groot belang aan het voorkomen van verspilling. Het college beschouwt 
deze vraag (‘s avonds verlichting gemeentehuis uitdoen) als een onderschrijving van het te 
voeren beleid. Het college zal de ambtelijke organisatie vragen extra aandacht te hebben voor 
het voorkomen van onnodig energieverbruik. Na het besluit van de raad over de bestuurlijke 
toekomst kan worden gewerkt aan verduurzaming van het gebouw. 

Op 27 december is via ons intranet de medewerkers verzocht extra aandacht te besteden aan het tijdig 
uitschakelen van de verlichting van de werkplekken. De overige verlichting in de verkeersruimtes 
(lees: gangen, trappenhuizen, etc.) is vooralsnog centraal geschakeld via een tijdklok. Nu de raad heeft 
besloten over de bestuurlijke toekomst, gaan wij verder met de beoogde verduurzaming van het 
gemeentehuis. Voor 2020 staat het aanbrengen van aanwezigheidsdetectie op het programma alsmede 
het aanbrengen van ledverlichting. De aanwezigheidsdetectie maakt handmatige en centrale schakeling 
van de verlichting overbodig. Zo brandt de verlichting alleen op plekken waar dat nodig is. Naar 
verwachting is dit eind 2020 gerealiseerd.

Ik vertrouw erop hiermee invulling te hebben gegeven aan de gedane toezegging en beschouw deze als 
afgehandeld.

Met vriendelijke groet,

Astrid van de Weijenberg
wethouder


